
Protokoll

F-teknologsektionens styrelsemöte

Onsdagen den sjuttonde april

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Staffan Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-representant Niklas Gustavsson
Mattias, Sunde

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 Information fr̊an utskott och kommittéer

Amanda berättade att det föreslagits att overallsförbudet skulle slopas p̊a GFK-mötet. Jens kla-
gade p̊a att det inte g̊ar att hitta kurser p̊a den nya fysikhemsidan.

§3 Nya reglementet

Mattias, Magnus och Carl g̊ar igenom förslaget till nytt reglemente.

§4 Munta i analytisk mekanik

Per tittade igenom de inlämningsuppgifter jag gjort och muttrade n̊agra väl valda ohörbara ord
när jag förklarade att jag räknat fel när jag skulle integrera funktionen f(z) = z. Efter att ha
pratat om varför {pθ, pφ} = 0 för en konisk pendel utan att jag förstod vad som var fr̊agor eller
svar började han räkna upp vilka fr̊agor han brukar ställa till andra elever. Efter uppräkningen
och en stunds tystnad fr̊agade jag om det var n̊agon av fr̊agorna han menade att jag skulle svara
p̊a och han mumlade n̊agot om samband mellan symmetrier och konserveringslagar. Jag gissade
p̊a vad det vara han ville veta och efter att ha ritat lite p̊a tavlan mumlade han n̊agot igen och
jag tolkade det som om jag svarat p̊a rätt fr̊aga men hade jag nog inte för han fr̊agade samma sak
igen. Efter ytterligare difusa fr̊agor om Hamiltonfunktioner och Lagrangeparenteser fr̊agade han
vad jag tyckte jag var värd för betyg. Jag svarade att en fyra borde jag ha och s̊a fick jag det.

§5 Mötets avslutande

Ordförande förklarade antagligen mötet avslutat.
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Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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